006215    SPE-ZL11PT桌面落地两用前后平推网框式单色T恤丝印台 
006215 SPE-ZL11PT desktop landing dual use front and rear flat pushing screen frame one color T-shirt screen printing machine
     本机用于单色T恤或各种布艺类产品印刷。
This machine is used for printing one color T - shirt or various cloth products.
      突出特点：Outstanding features:
1， 网版抬起后可推向机器后方，台版上部空旷；
After lifting the screen plate, it can be pushed to the rear of the machine, and the upper part of the pallet is empty
2， 推向机器后方距离可根据需要锁定位置；
Push the machine to the rear place according to the need to lock the position;
3， 放置或取下T恤不用弯腰低头，更省力，更快捷；
Placing or removing T-shirt does not require bending over, which is more labor-saving and faster;
4， 架子双用：可摆放地面坐着工作；也可放置在桌面站立工作；
Dual use rack: it can be placed on the ground ; It can also be placed on the desktop standing work;
5， 架子高度可调，操作者根据工作习惯调整至最合适高度。
The height of the rack is adjustable, the operator according to the work habit to adjust the most appropriate height.


         
006216  SPE-Z11PT桌面固定前后平推网框式单色T恤丝印台
006216  SPE-Z11PT Desktop fixed front and rear flat pushing screen frame one color T-shirt screen printing machine
 本机用于单色T恤或各种布艺类产品印刷。
This machine is used for printing one color T - shirt or various cloth products.

      突出特点：Outstanding features:

1， 网版抬起后可推向机器后方，台版上部空旷；
After lifting the screen plate, it can be pushed to the rear of the machine, and the upper part of the pallet is empty
2， 推向机器后方距离可根据需要锁定位置；
Push the machine to the rear place according to the need to lock the position;
3， 放置或取下T恤不用弯腰低头，更省力，更快捷；
Placing or removing T-shirt does not require bending over, which is more labor-saving and faster;

4， 本机需用自攻丝固定在桌面上使用。
[bookmark: _GoBack]The machine needs to be fixed on the desktop with self-tapping.
